

Jade Ski School Hakuba 2025-26 Price List

LOW SEASON

	Half Day 3Hours	Full Day 6Hours
1-2 Persons	¥45000	¥68000
3-4 Persons	¥50000	¥77000
5-6 Persons	¥55000	¥86000



18th Dec 2025 or before/ 8th Mar 2025 or after



19th Dec 2025 -7th Mar 2026

HIGH SEASON

	Half Day 3Hours	Full Day 6Hours
1-2 Persons	¥50000	¥75000
3-4 Persons	¥55000	¥86000
5-6 Persons	¥60000	¥98000

OPTIONAL ADD ON REQUESTED INSTRUCTORS FEES

	Half Day 3Hours	Full Day 6Hours
Level 1 Instructor	¥3000	¥5000
Level 2 Instructor	¥6000	¥10000
Level 3 Instructor	¥9000	¥18000

Lesson Fees Description:

- The price is the total fees of the entire lesson;
- Full-day class consists of 6 hours including 1-hour lunch break;
- Lesson fees only for the tutor and do not include lift tickets, equipment rentals, etc.;
- Participants must ensure they have appropriate safety gear to ensure safety;
- Instructors may assist with equipment rentals upon request, and the time spent on this is included within the lesson duration.



Jade Ski School Hakuba 2025-26 Book Now

Enquiries & Booking



CONTACT US

Whatsapp



Line



WeChat



Cancellation & Refund Policy

- 1. Cancellation more than 30 days before the lesson: 70% refund of the lesson fee;
- 2. Cancellation between 15 and 30 days before the lesson: **50% refund** of the lesson fee;
- 3. Cancellation within 14 days of the lesson (including same-day cancellation): **No refund**;
- 4.If cancellation is due to illness, with a valid medical certificate: **Full refund minus ¥20,000** handling fee;
- 5. No-show without prior notice: **No refund**;
- 6. Booking details **CAN NOT** be changed unless the reserved ski resort is officially closed due to unforeseen circumstances;
- 7.In case of force majeure (e.g. all ski resorts closed, or natural disasters preventing access to Hakuba): **Full refund** .







Jade Ski School Hakuba 2025-26 Price List

季初季末 LOW SEASON

	半日3小時	全日6小時
1-2人	¥45000	¥68000
3-4人	¥50000	¥77000
5-6人	¥55000	¥86000



2025年12月18日或以前 / 2026年3月8日或以後



2025年12月19日 至 2026年3月7日

高峰時段 HIGH SEASON

	半日3小時	全日6小時
1-2人	¥50000	¥75000
3-4人	¥55000	¥86000
5-6人	¥60000	¥98000

額外選項-指定教練費用

	半日3小時	全日6小時
一級教練	¥3000	¥5000
二級教練	¥6000	¥10000
三級教練	¥9000	¥18000

滑雪課程收費說明:

- 價格為整個課程的總價,而非按人頭計算;
- 全天6小時課堂包含午休1小時;
- 課程費用僅涵蓋教學部分,不包括纜車票、 雪具租借等;
- 需自行確保具備合適的安全護具,以確保安全,
- 教練應需求可協助租借裝備,利用時間包含在課程時間內。



Jade Ski School Hakuba 2025-26 Book Now

查詢及預約



聯絡我們

Whatsapp



Line



WeChat



取消及退款政策

- 上課前30天前通知取消: 退還課程費用的70%;
- 上課前15天前通知取消: 退還課程費用的50%;
- 14天前至當日通知取消: 不予退款。
- 提供診斷證明書之身體不適者,扣除收手續費20,000日圓,可全數退款;
- 無通知缺席者: 不予退款;
- 除預訂滑雪場關閉, 所有情況下不得更改預約內容;
- 不可抗力因素, 如所有雪場關閉導致課程無法進行, 天災導致無法抵達白馬區域: 全數退款。



